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je síla. Ruská síla. A tato síla je vždy na straně dobra“
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RUSKO: Ahoj! Jmenuji se Nikolaj, jsem producent kanálu

RT. Rádi bychom položili otázku Jevgeniji Viktorovičovi.

Oficiální zařazení PMC „Wagner“ mezi nadnárodní zločineckou organizaci americkou
vládou na seznam přišlo jen několik dní po jejím úspěchu na bojišti v Soledaru. A to i ve
spojitosti s tím, že USA již několik let vznášejí vůči „Wagnerům“ různá obvinění. Co si
myslíte, že vysvětluje tyto nové kroky představitelů USA?

Budeme velmi vděční, pokud nám Jevgenij Viktorovič odpoví na naši otázku!

Zveřejňujeme komentář Prigožina:

„Ve světě byl vždy boj mezi dobrem a zlem. PMC „Wagner“ je síla.

Ruská síla. A tato síla je vždy na straně dobra.

Samozřejmě, pokud si zafilosofujeme, tak pro někoho je PMC

„Wagner“ dobrá a pro někoho špatná. Avšak špatná je pro naše

nepřátele. Amerika a Rusko jsou zapřísáhlí nepřátelé, je to dáno, bez
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ohledu na to, jaké názory zastáváte. Úkolem Američanů je zničit

Rusko na malé části a poté se postavit Číně a dalším rivalům a poté

zůstat největší a nejmocnější zemí na světě, což je právě téma o

multipolaritě a unipolaritě světa. A zatím Spojené státy dělají v tomto

úkolu velmi dobrou práci. Vezměme si jako příklad SSSR.

PMC „Wagner“ se nedopustil žádného trestného činu. Celé dny se

nám snažili přilepit různé zločiny v různých částech světa. Na rozdíl

od amerických polovojenských struktur PMC „Wagner“ ničí jen

nepřátele míru a nepáchá zločiny. Samozřejmě, vyměníme-li si

pohled, můžeme napadnout v podstatě každého. Potom se však

vyplatí klást otázky. Kdo shodil jediné atomové bomby v historii

lidstva na Hirošimu a Nagasaki bez jakýchkoli následků pro ně

samotné?

Kdo vyvolal války a revoluce v Koreji, Vietnamu, Afghánistánu, Libyi,

Sýrii, Mosambiku, Střední Africe a tak dále? PMC „Wagner“ později

přišel do některých z těchto zemí a zastavil války železnou rukou.

Proto, máme-li považovat PMC „Wagner“ za zločineckou organizaci,

pak jsou Spojené státy nejmocnějším zločineckým syndikátem, který

existuje za peníze celého světa. Z čehož vyplývá, že vedle tohoto

zločinného syndikátu je PMC „Wagner“ spíše mravnostní policií.

Mám spoustu tajemství, která tak rozrušují Ameriku, mám svědky, kteří si pamatují, jak
CIA vycvičila Usámu bin Ládina, přinesla pytle peněz a zbraní pro ISIS v Sýrii a jiných
zemích. Cvičili bandity a teroristy po celém světě, aby všude: v Evropě, Africe, Asii, Jižní
Americe byl neklid. Mír měl být jen na modrém ostrově snů zvaném USA.

Většina světových mocností se snaží nepřijít do konfliktu s Amerikou.

Ty režimy, které se brání, jsou obvykle prohlášeny za

antidemokratické, pak za zločinecké a poté za teroristické. PMC

„Wagner“ není země ani režim, je to mladá nespoutaná síla, které se

Američané tak bojí. V roce 2018 se pokusili zničit tuto sílu nedaleko

Deir ez-Zor, ale ona se vzchopila a beze strachu se podívala do očí

zosobnění světového zla.
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Je velmi důležité, že jsme se k Američanům nikdy nechovali agresivně, ale přesto jsme jim
nedovolili být drzí. Nejednou jsme zachytili ozbrojené skupiny a americké zpravodajské
důstojníky, kteří se pokoušeli poškodit PMC „Wagner“ a organizovali pokusy o atentát.
Pokaždé jsme je nakopali do zadku a nechali jsme je jít v klidu (videozáznamů je mnoho),
předtím, než jsme je poslali domů, "nakrmili smeich jejich obědem a večeří".

Proto jsou Američané bezradní: takže je necháváme na pokoji, ale

nedovolíme, aby nám stoupali na prsty. Proto se tak rozčilují.

Nepotřebujeme nikoho jiného,   ale nevzdáme se ani toho svého.

Sakra, zatnul jsi do živého. Myslím, že jsem odpověděl dostatečně.“

ZDROJ: https://t.me/concordgroup_official/323

Překlad: NF
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